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Koosolekust võtsid osa:
 hoolekogu liikmed – Meelis Koppel, Meelis Räim, Kersti Kattai , Tuuli Pähn ,

Anneli Orion , Merike Lipp
 puudusid – Aliis Vene, Kristi Viert
 kutsutud külalised – direktor Mart Märdin.

Protokollis – Anneli Orion
Koosoleku juhataja – HK esimees Meelis Koppel
Koosolek toimus 27.08.2013 loodusklassis.
Koosoleku algus 15. 00 ja lõpp16.05

Päevakord:
1. 2012/2013 õppeaasta õppe-kasvatustöö tulemused
2. I klassi täituvusnormi suurendamine.

1. 2012/2013 õppeaasta õppe-kasvatustöö tulemused.

Sõna võttis:
HK esimees Meelis Koppel:
Tervitan kõiki uuel õppeaastal ning soovin mõnusat koosööd!
Annan sõna kooli direktorile.

Sõna võttis:
Puiga kooli direktor Mart Märdin:
Tutvustan 2012/2013. õppeaasta õppe-kasvatustöö tulemusi.
2012/2013 õppeaastal lõpetasid 172 õpilasest 18% väga heade hinnetega, 38% õpilastest
heade ja väga heade hinnetega ( s.o. kokku 56 % õpilaste arvust).

Aasta “5” “4-5” “3-5” “1-2”
2007 24% 34% 42% 0%
2008 18% 40% 42% 0%
2009 24% 37% 38% 1%
2010 16% 45% 38% 1%
2011 17% 46% 37% 0%
2012 17% 41% 42% 0%
2013 18% 38% 42% 2%

Tasemetööde ja lõpueksamite keskmised hinded on vastavuses  aastahinnetega,
maakondlikud ja  vabariiklikud eelmise aasta keskmised pole veel teada. Aineõpetajate
töö koos tugisüsteemidega on olnud tõhus.
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Põhikooli lõpueksamite valinute % lõpetajate üldarvust ja
tulemused aineti
Aine 2011/2012 2012/2013

Valinute
%

Keskmine
hinne

Valinute
%

Keskmine
hinne

Eesti keel 100 3,4 100 3,5
Matemaatika 100 3,5 100 3,6
Füüsika
Inglise keel 18 4,0 37,5 4,7
Keemia
Geograafia 36 3,0 12,5 3,3
Bioloogia 9 3,0 4 4
Ühiskond 36 4,5 46 3,6

Õppeaastal 2012/2013 oli Puiga Põhikoolis tugisüsteemide kaudu toetatud õpilaste hulk
41% õpilaste koguarvust.
Logopeed töötas õppeaasta jooksul 72 õpilasega (s.o. 41% õpilaste koguarvust) I-IX
klassini. Töö toimus õpilastega, kes vajasid kõneravi (kirjutamis- ja lugemisraskused).
Diferentseeritud hindamist eesti keeles häälikupikkuste õigekirja osas sai õppeaasta
jooksul 36 õpilast olenevalt õigekirjavigade tüübist.

Sõna võttis:
HK esimees Meelis Koppel:
Minuni pole ühtegi arvestatavat kaebust lapsevanematelt jõudnud. Tundub, et koolis
sujub kõik hästi ning võib igati õppe-kasvatustööga rahul olla.

2.  I klassi täituvusnormi suurendamine.

Sõna võttis:
HK esimees Meelis Koppel:

Selgituseks tahan öelda, et kutses märgitud päevakorra 2. punkti I klassi täituvusnormi
suurendamine arutelu jääb ära. I klassi õpilaste arv algaval õppeaastal on 24, üks
potentsiaalne õpilane asus õppima teise kooli.
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